

EN MS DryCare is a ready to use dry(ing) powder with very powerful moisture absorbing properties (> 200%), suitable for use in animal nests and bedding. MS DryCare creates a dry environment with low bacterial counts which contribute to animal health, environmental improvements, animal comfort and reduction of contamination. MS DryCare also contains a blend of natural oils based on plant extracts, which have a positive effect on air quality and animal respiratory health. MS DryCare is applicable for use in dairy, poultry and pigs.

Directions for use:

Dairy cattle stalls: 100 gr/m², weekly
Calves: 100 gr/m², 3 x per week
Poultry: 100 gr/m², 3 x per week
Piglet/sow section: 50 gr/m², 3 x per week
Farrowing pens: daily, as needed

EUH 210: Safety data sheet available on request.

FR MS DryCare est une poudre asséchante prête à l'emploi, à très forte capacité d'absorption de l'humidité (>200%), convenant pour utilisation dans les logettes et nids des animaux. L'utilisation de MS DryCare vous donne un environnement sec, avec une pression de pathogènes réduite, contribuant à la santé et au bien-être des animaux. De plus MS DryCare contient un mélange d'huiles naturelles à base d'extraits végétaux, avec un effet positif sur la qualité de l'air et les voies respiratoires des animaux. MS DryCare convient aux exploitations avicoles, bovines et porcines.

Conseils d'utilisation:

Étal de Vaches Laitières: 100 g/m², chaque semaine
Veaux: 100 g/m², 3 x par semaine
Volailles: 100 g/m², 3 x par semaine
Logements pour porcelets/truies: 50 g/m², 3 x par semaine
Éclot de Maternité: Chaque jour, à la demande

EUH 210: Fiche de données de sécurité disponible sur demande.



made in CANADA
fabriqué au CANADA

24 LV 08

Batch number/ numéro de lot :

Production Date/ Date de production :



Download app!
Scan this product



2505915

Europe:

Schippers Europe BV
Smaragdweg 60
5527 LB Hapert
+31(0)497-339 779
www.schippers.eu

Canada:

Schippers Canada Ltd.
120 - 27211 Highway 12
Lacombe County, AB T4L 0E3
1-866-995-7771
www.schippers.ca

United States:

Schippers USA LLC
PO Box 1685,
Bettendorf, IA 52722
563-538-5070
www.schippersusa.com